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Algemeen Bestuur 
 

 

Besluitenlijst vergadering algemeen bestuur d.d. 8 mei 2024 

 

Aanwezig:   De dames Eshuis, Hoving, Kuiper, Leenders, Lenting, Plas en Woortman en de 

heren Bartelds, Bos, Boter, Ten Brink (dijkgraaf), Duintjer, De Graaf, In ’t Hout, 

Janssen, Kooistra (plv. secretaris-directeur), Van Mensvoort, Schaafsma, Visser, 

De Vos, Wolters en Wortelboer   

Tevens:       De dames Hidding, Kuiper en Stegeman (besluitenlijst)  

Afwezig:      De dames Beuling en Lodeizen en de heer Mooijman 

  

 

Agendanr. Onderwerpen en besluiten 

1 Opening 

De heer Ten Brink opent de vergadering en heet de leden van het algemeen bestuur 

welkom. Ook heet hij de belangstellenden op de publieke tribune en de belangstellenden 

die de vergadering via de livestream volgen, van harte welkom. Er hebben zich twee 

insprekers gemeld voor agendapunt 7 “KRW”. De heer Ten Brink stelt voor om dit 

agendapunt te behandelen na agendapunt 3 “Besluitenlijst”. Het algemeen bestuur stemt 

hiermee in. 

2a Mededelingen en ingekomen stukken 

Zowel vanuit het dagelijks bestuur als vanuit het algemeen bestuur zijn er geen 

mededelingen. 

2b Planningsschema 

Het schema wordt voor kennisgeving aangenomen. 

3 Besluitenlijst algemeen bestuur 10 april 2024 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Protocol internet gebruik en digitale communicatie 

Zowel vanuit de commissie FAZ als vanuit het algemeen bestuur zijn er geen op- of 

aanmerkingen. 

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om Protocol internetgebruik en 

digitale communicatie waterschap Hunze en Aa's 2024 vast te stellen onder gelijktijdige 

intrekking van het Protocol e-mail, internetgebruik en gebruik Social Media waterschap 

Hunze en Aa's 2015. 
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Waterbodemkwaliteitskaart 

Vanuit de commissie VVSW zijn er geen op- af aanmerkingen. 

Het slib dat wordt verspreid is vrij verwerkbaar. Eventueel ‘risicoslib’ wordt voor 

verspreiding geanalyseerd en indien niet geschikt afgevoerd.   

Gevraagd wordt of de normen die worden gehanteerd voor het bepalen of het slib wel of 

niet verspreid mag worden op de kant, KRW-proof zijn. 

   

Als je baggerspecie uit de watergang haalt dan heeft dat bijna altijd een positief effect 

op de waterkwaliteit. Baggerspecie bestaat voor het grootste deel uit gronddeeltjes die 

vanaf aangrenzende perceel afspoelen in de watergang. In die gronddeeltjes zitten 

eutrofiërende/vermestende stoffen door o.a. agrarisch gebruik van de aangrenzende 
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percelen.  

 

Voor andere stoffen, zoals bijvoorbeeld metalen, minerale olie en PAK’s die zich in 

ons gebied in lage concentraties aan de baggerspecie hechten geldt ook dat juist door 

de baggerspecie te verwijderen dit in principe zal zorgen voor een lichte verbetering 

van de waterkwaliteit. De baggerspecie die op de kant gezet wordt moet natuurlijk wel 

voldoen aan de verspreidbaarheidsnorm (ms-PAF). Die norm is per 1 januari van dit 

jaar (Omgevingswet) aangescherpt en houdt rekening met de voedselveiligheid en het 

bodemleven. 

 

Kortom het baggeren heeft een positief effect op de waterkwaliteit. 

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

- De waterbodemkwaliteitskaart van waterschap Hunze en Aa’s vaststellen en bekend 

maken; 

- De waterbodemkwaliteitskaart van waterschap Hunze en Aa’s aanvaarden als 

bewijsmiddel voor de milieuverklaring bodemkwaliteit van een partij grond of 

baggerspecie; 

- De volgende documenten intrekken: 

o “Waterbodemkwaliteitskaart en nota waterbodembeheer”, 

Waterschap Noorderzijlvest en Hunze & Aa’s, d.d. oktober 2014; 

o “Rapport Waterbodemkwaliteitskaart PFAS Waterschappen Hunze en Aa’s en 

Noorderzijlvest", d.d. 7 januari 2020; 

- De bevoegdheid om de waterbodemkwaliteitskaart te wijzigen en vast te stellen op 

grond van artikel 5.32 lid 1 sub b Regeling bodemkwaliteit 2022 delegeren aan het 

dagelijks bestuur door een aangepaste versie van het Delegatiebesluit 2024 vast te 

stellen en bekend te maken.   
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Evaluatie Hoogwater seizoen 2023/2024 

In de commissie VVSW is gesproken over de begroting, de redenen waarom er schade 

heeft kunnen ontstaan, de taludbescherming en het loopzand. 

Bij de commissie FAZ is gesproken over de inzet en loyaliteit van personeel in deze 

periode.  

Zorgen worden geuit over de bereikbaarheid van de gemeenten in een dergelijke periode. 

Vooralsnog wordt er geen bedrag opgenomen in de begroting voor Hoogwater situaties. 

Het waterschap is aan het kijken naar diepwortelende grassen voor de taluds. Vanuit het 

bestuur wordt de suggestie voor het gebruik van de plant ‘luzerne’ meegegeven.   

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om kennis te nemen van de 

evaluatie van de hoogwaterperiode 2023/2024, inclusief financieel overzicht  
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KRW: voortgang maatregelen, tussenevaluatie en actieplan voor aanvullende 

maatregelen 

Er hebben zich twee insprekers gemeld. De heren Bijma en Vloothuis spreken in. Tevens 

zijn er twee schriftelijke inspraken aangeleverd door de heren Nachbahr en Stalman. De 

inspreekbijdragen  zijn als bijlagen bij de besluitenlijst gevoegd. 

Vanuit de commissie BPL is door diverse fracties aangegeven dat er positief mag worden 

gekeken naar zaken die wel al zijn gerealiseerd. Verder is er gesproken over onder 

anderen: de lozingsvergunningen, juridische consequenties als de KRW-doelen niet 
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gehaald worden, de chemie, verboden stoffen, grondverwerving. 

Ook in de commissie VVSW is het onderwerp breed besproken. Er zijn enkele politieke 

statements gemaakt die wellicht terug komen in deze vergadering.  

De portefeuillehouder geeft aan dat er voorafgaand aan de vergadering een toezegging is 

gedaan aan de insprekers dat er een afspraak wordt ingepland met de portefeuillehouder, 

mevrouw Woortman.  

Vanuit het algemeen bestuur wordt aangegeven dat tussenevaluatie een goed inzicht 

geeft hoe het staat met de KRW doelen. We zijn er nog niet, waarvoor we redenen 

kunnen benoemen. Tevens is het bestuur zeer content met het spoorboekje die 

toegevoegd is naar aanleiding van de vraag hiernaar in de commissievergadering BPL. 

Vanuit de fracties CU, CDA, Groninger Belang, VVD en geborgd natuur wordt een motie 

ingediend. Deze is als bijlage bij de besluitenlijst gevoegd.  

Vanuit diverse fracties wordt aangegeven dat alles op alles gezet moet worden  om de 

doelen te behalen, ook als hier kosten mee gemoeid zijn. Ook wordt gevraagd om de druk 

op de provincie hoog te houden zodat de provincie de verantwoordelijkheid neemt en 

grondverwerving (sneller) kan plaatsvinden Mogelijk heeft een brochure, die voor  

gemeenten wordt gemaakt, voor inwoners ook meerwaarde.  

Toegezegd wordt om in het voorjaar 2025 de stand van zaken ten aanzien van de 

uitvoering KRW en het impulsprogramma te agenderen met een geactualiseerd 

spoorboekje.  

De waterkwaliteitskaart die voor 2025 gepland staat is reeds in 2024 gerealiseerd, wat 

weer een positieve en versnelde ontwikkeling is. De zorgen omtrent de chemische stoffen 

worden gedeeld.  

Voorafgaand aan de besluitvorming over de ingediende motie wordt er een amendering 

op de motie voorgesteld inhoudende het woord “chemicaliën” te vervangen door de 

woorden “ongewenste stoffen”.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

- Kennis te nemen van de voortgang van de geplande KRW-maatregelen. 

- Kennis te nemen van de eigen ‘Tussenevaluatie KRW-doelbereik 2023’. 

- Kennis te nemen van voor een bepaalde tijd extra inzet ten behoeve van de 

actualisatie van vergunningen. 

- In te stemmen met het ‘Actieplan KRW-impulsprogramma Hunze en Aa's. 

Uitgangspunt is dat er geen extra middelen en personeel ingezet hoeven te worden. 

Mocht dit wel het geval blijken te zijn, dan komt dit expliciet terug in het bestuur. 

 

De motie, inclusief de amendering erop wordt aangenomen. Het dagelijks bestuur 

neemt de motie over en besluit om de inhoud van de motie in briefvorm te doen 

toekomen aan de provincies Groningen en Drenthe en de gemeenten geheel of 

gedeeltelijk gelegen binnen het beheergebied van ons waterschap.  

8 Rondvraag 

Mevrouw Lenting vraagt of de sluizen normaal bedient kunnen worden nu gemeente 

Pekela in overleg wil met het waterschap om drie bruggen met achterstallig onderhoud te 

willen overdragen. 

De heer Ten Brink antwoordt dat het beheer en onderhoud bij de gemeente Pekela ligt en 

het waterschap niet voornemens is om bruggen over te nemen. Dit is ook aan de 

gemeente Pekela medegedeeld. De sluizen kunnen ten alle tijden bediend worden.  

9 Sluiting 
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Ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de vergadering van 5 juni 2024. 

 

 

 

Jelmer Kooistra,     Geert-Jan ten Brink, 

plv. secretaris-directeur     dijkgraaf 
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Datum Toezegging Afdoening Portefeuillehouder 

25 mei 2022 

 

 

Toegezegd wordt om 

verkennend met het algemeen 

bestuur te spreken over de 

keuzemogelijkheden binnen 

de Waterschapsverordening 

2.0. 

De invoeringsdatum van de 

Omgevingswet is 1 jan 2024. Onze 

Waterschaps-verordening 1.0 sluit 

daarbij aan. De 

waterschapsverordening 2.0 zal 

nadien worden vormgegeven. Na 

inwerkingtreding van de 

Omgevingswet zal over de 

Waterschapsverordening 2.0 met 

het bestuur worden gesproken. 

Jakob Bartelds 

26 juni 2023 Toegezegd wordt dat in de 

eventuele nieuwe plannen 

rondom de werkplaats Veele 

het energieproject dat met de 

omwonenden is afgesproken 

doorgang vindt. 

 Martijn van 

Mensvoort 

15 november 

2023 

Toegezegd wordt dat het 

dagelijks bestuur kijkt naar de 

inhoud van de 

(teruggetrokken) motie en 

naar de geest hiervan de 

zullen handelen. 

Maatregelen voor het 

vasthouden van water  

Is gekoppeld/hangt samen met 

acties benoemd in het 

waterbeheerprogramma  

 

Wordt meegenomen in de 

informerende bijeenkomst over 

‘waterbeschikbaarheid’. 

Martijn van 

Mensvoort 

8 mei 2024 Toegezegd wordt om in het 

voorjaar 2025 de stand van 

zaken ten aanzien van de 

uitvoering KRW en het 

impulsprogramma te 

agenderen met een 

geactualiseerd spoorboekje. 

Wordt opgenomen op het 

planningsschema 

Anja Woortman 
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Informerende bestuursbijeenkomsten: 

 

Datum Tijd Onderwerp Door  

17-04-2024 20.00 uur Evaluatie KRW Steven Verbeek 

15-05-2024 18.00 uur Ondermijning – start met gezamenlijke maaltijd  

12-06-2024 20.00 uur Waterbeschikbaarheid  

11-09-2024    

16-10-2024    

20-11-2024    

    

pm  Veenoxidatie  

pm  Vormen van aanbesteden Jeroen 

Loznik/Hendrik-Jan 

Huiting 

pm  Europese richtlijn stedelijk afvalwater  

pm  STAG/BRE samenwerking partners  

pm  Kostentoedeling Eenje van 

Wijngaarden 

 

 


